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Van: Commissie EZ  

Verzonden: maandag 27 maart 2017 8:00 
Onderwerp: [SPOED E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (CU) om een reactie op 

bericht over verdwijnen zeldzame runderrassen, te ontvangen voorafgaand aan het algemeen overleg 

Landbouw- en Visserijraad op 29 maart 2017. 

 
Geachte leden van de vaste commissie voor Economische Zaken, 
 
Hierbij leg ik u onderstaand verzoek voor van het lid Dik-Faber om voorafgaand aan het algemeen 
overleg Landbouw- en Visserijraad op woensdag 29 maart 2017 een reactie van de staatssecretaris te 
ontvangen op het bericht ‘Zeldzame koeien dreigen uit te sterven door fosfaatmaatregelen’ 
(http://nos.nl/artikel/2164879-zeldzame-koeien-dreigen-uit-te-sterven-door-
fosfaatmaatregelen.html).  
 
Gezien de korte termijn waarop het algemeen overleg zal plaatsvinden, wordt het verzoek via een 
spoed e-mailprocedure aan u voorgelegd.  
 
U wordt verzocht uiterlijk maandag 27 maart 2017 (vandaag) om 16.00 uur middels een allen 
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u met dit verzoek kunt instemmen. Spoedig daarna 
zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen.* 
 
Met vriendelijke groet, 
Annemarijke de Vos 

Adjunct-griffier 

Vaste commissie voor Economische Zaken 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel 
eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als 
ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde 
lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
Van: Dik-Faber, C.  

Verzonden: zaterdag 25 maart 2017 8:45 
Aan: Commissie EZ 

Onderwerp: spoed: reactie op persbericht over verdwijnen zeldzame runderrassen 

 
Geachte griffie, 
 
Vandaag verscheen het bericht van de Stichting Zeldzame Huisdierrassen (SZH) dat het 
fosfaatreductiepakket er onbedoeld toe leidt dat zeldzame runderrassen verdwijnen. Denk 
bijvoorbeeld aan de lakenvelders. Als gevolg van hoge boetes op het in bezit hebben van koeien, 
worden diverse exemplaren van de acht nog bestaande oud-Nederlandse zeldzame runderrassen 
verkocht of naar het slachthuis gebracht. Dat kan natuurlijk niet de bedoeling zijn! Ik heb begrepen 
dat er al op 10 maart een brief verzonden is naar EZ en dat er ook overleg heeft plaatsgevonden, 
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echter zonder resultaat. Ik wil graag een schriftelijke reactie van de staatssecretaris, voorafgaand aan 
het AO LNV raad, zodat de commissie EZ hier met de staatssecretaris over kan spreken. Wilt u dit 
verzoek doorgeleiden naar collega’s? Veel dank! 
 
http://nos.nl/artikel/2164879-zeldzame-koeien-dreigen-uit-te-sterven-door-fosfaatmaatregelen.html 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Carla Dik-Faber 
Tweede Kamerlid ChristenUnie 
 
Woordvoerder zorg en medische ethiek, landbouw en voedsel, natuur en water, 
milieu en energie, cultuur. 
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